



二零二六年三月二十九日

Email/电邮: info@rbpc.sg

华语崇拜: 上午十点正

URL /网址: <http://www.rbpc.sg>

主席 : 孙良平弟兄
讲员 : 张克复牧师
读经 : 孙良平弟兄

司琴 : 郑雪怡姐妹
招待 : 石艳伟姐妹
叶嘉敏姐妹

静默

序乐

宣召

众立

上主在衾的圣殿中

祷告

唱诗

《419 都到天庭》

众立

要理问答

众坐

唱诗

《178 教会惟一的根基》

众立

读经

罗马书 5:6-11

众坐

证道

耶稣受难与我何关?

回应诗

《311 基督众军兵一齐昂首》

众立

奉献

三一颂

众立

宣认信仰

使徒信经

祝福

阿们颂

默祷

众坐

报告

阅读经文:

这正是神公义判断的明证，使你们可以算是配得上他的国；你们也是为了神的国而受苦。神既然是公义的，主耶稣和他有能力的天使从天上显现在火焰中的时候，就使你们这些受灾难的人，可以和我们同享安息；却以灾难报应那些把灾难加给你们的人。（帖撒罗尼迦后书 1:5-7）

威斯敏特信条（1647年），第 33 章论最后的审判

三、基督既为了阻止众人犯罪，又使敬虔之人在苦难中多得安慰，就令我们确信将来必有审判之日；祂不让人知道那日子，是要让人可以摆脱一切肉体的安逸，时常儆醒，因为他们不知道甚么时辰主要来，而且一直预备好说：「主耶稣啊，我愿你来！愿你快来！阿们。」

教会事项，大家关心

*欢迎每一位弟兄姐妹和新朋友今天来参加主日崇拜。

*联络通讯: 吕立怀牧师 97775244(手机)

支票奉献: 抬头请写“Reformed Bible Presbyterian Church

Bank a/c/银行账户号: UOB 388-301-4225

请在奉献信封写上您的会友编号(e.g.R123)，以方便同工们记录。

月份	经常费和十一奉献	建堂基金奉献
十月	\$37,100.70	\$3,111.50
十一月	\$23,870.00	\$5,332.00
十二月	\$46,910.00	\$6,091.00

*受难节崇拜事奉分配表 - 2026 年 04 月 03 日

讲员	: 叶伟华牧师	主席	: 宋志鑫执事	招待	: 廖毅涛弟兄
读经	: 宋志鑫执事	司琴	: 王恩显弟兄		: 黄桂兰姐妹
儿童主日学	: 受难节崇拜				
青少主日学	: 受难节崇拜	成人主日学	: 受难节崇拜		

报告事项

1 同工与各团契小组负责人的联系方式。鼓励弟兄姐妹参加:

同工

吕立怀牧师 (9777 5244)

潘颂恩牧师 (8875 6430)

孙利明长老 (9794 1141)

小组组长

万国小组 - 叶志隆弟兄 (8223 3262)

碧山小组 - 宋志鑫执事 (8143 6321)

淡滨尼小组 - 潘颂恩牧师 (8875 6430)

义顺小组 - 符和斌执事 (8157 7726)

团契

乐龄小组 - 苏钰珍姐妹 (9478 7892)

姐妹团契 - 刘佩玲姐妹 (8875 5715)

青成团契 - 梁正弟兄 (8790 0543)

都到天庭

ETERNAL DESTINY

When We All Get to Heaven

ELIZA E. HEWITT, 1851-1920

EMILY D. WILSON, 1865-1942

5 5 5 i | 3 4 5 6 5 3 | 4 4 4 3 2 3 | 4 5 3 - |

1. 讚美耶穌奇妙之愛，天家恩門為我開，
 2. 我今如同奇旅客之行路，時有黑雲遮前途，
 3. 我們應當堅心忍耐，日日靠主作聖工，

1. Sing the won-drous love of Je-sus, Sing His mer-cy and His grace;
2. While we walk the pil-grim path-way Clouds will o-ver-spread the sky;
3. Let us then be true and faith-ful, Trust-ing, serv-ing ev-'ry day;

5 i i 5 | 6 i i 6 | 5 i i. z 6. z | i - ||

在那光明榮耀福地，主為我預備安宅。
 等我走完全世路，就無嘆息與我愁苦。
 專心為主撤下世務，平安充滿我心。

In the man-sions bright and bless-ed He'll pre-pare for us a place.
 But when trav-ling days are o-ver Not a shad-ow, not a sigh.
 Just one glimpse of Him in glo-ry Will the toils of life re-pay.

(副歌) 3. 5 | i - - 7. 6 | 5 - 3 5. 5 | i i. i

我們都要回天家。今思想：如到

When we all get to heav-en, What a day of re-
 When we all What a

i. i z. i | 2 — — 5. i | 3 — — i |

那 日 真 快 樂! 我 們 要 見

joic-ing that will be! When we all see
 day of re-joic-ing that will be! When we all

i — 6 6 | 5 i i. z. 6. z. | i — — i — ||

救 主! 我 們 要 常 唱 得 勝 歌!

Je - sus, We'll sing and shout the vic - to - ry.
 shout, and shout the vic - to - ry.

PEACE AND COMFORT

Now the dwelling of God is with men, and He will live with them. They will be His people, and God Himself will be with them and be their God. (Rev 21:3)

與神同在

看哪! 神的帳幕在人間, 他要與人同住, 他們要作他的子民; 神要親自與他們同在, 作他們的神。(啓 21:3)

2 | 3 3 4 3 | 3 - 2 1 | 2 7 | Eb - ||

1. 捨身流血的代價，堅立永遠基礎。
 2. 同懷唯一的希望，同蒙恩愛久長。
 3. 哭泣即將變的歌聲，轉瞬便見晨光。
 4. 到時凱旋的教會，得享安樂無疆。

With His own blood He bought her, And for her life He died.
 And to one hope she press - es, With ev - 'ry grace en - dued.
 And the great Church vic - to - rious Shall be the Church at rest.
 Like them, the meek and low - ly, On high may dwell with Thee.

我愛我主國度

“普天頌讚”

I Love Thy Kingdom, Lord

AARON WILLIAMS. 1731-1776

TIMOTHY DWIGHT, 1752-1817

5 | 1 1 3 2 1 | 2 - - 3 4 | 5 4 3 4 3 | 2 - -

1. 我愛我主國度，主在其堅中居住，
 2. 我愛我主教會，主賴在神堅強宏偉，
 3. 我愛我主教會，主賴為從她神祈求流淚，
 4. 我愛我主法則，主從神祈訓諭而得。

1. I love Thy king - dom, Lord! The house of Thine a - bode -
 2. I love Thy Church, O God! Her walls be - fore Thee stand,
 3. For her my tears shall fall, For her my prayers as - cend -
 4. Be - yond my high - est joy I prize her heav'n - ly ways -

5 | 3 1 2 5 | 1 3 5 5 | 6 5 4 3 2 | 1 - - ||

是 祂 寶 血 重 價 所 贖 捨 生 奠 定 基 礎。
 眼 中 寶 瞳 人 掌 上 明 珠 神 看 奠 此 基 礎。
 為 她 事 工 願 更 努 力 忠 貞 無 折 寶 貴。
 信 徒 團 契 讚 美 高 歌 是 我 無 上 歡 樂。

The Church our blest Re - deem - er saved With His own pre - cious blood.
 Dear as the ap - ple of Thine eye And grav - en on Thy hand.
 To her my cares and toils be giv'n Till toils and cares shall end.
 Her sweet com - mun - ion, sol - emn vows, Her hymns of love and praise.

基督衆軍兵一齊昂首

There's a Royal Banner

DANIEL W. WHITTLE, 1840-1901

JAMES McGRANAHAN, 1840-1907

3. 4 | 5 5 5 1 | 3. 4 5. 6 5 1. 1 | 7 2

1. 基督衆軍兵，一齊昂首仰望，主旌旗今仍
 2. 仇敵雖速日軍兇興起，似去主洪作國水工不齊莫久衝遲臨至，疑，主遍黑旌大地旗傳權勢
 3. 主榮兵耀速日軍兇興起，似去主洪作國水工不齊莫久衝遲臨至，疑，主遍黑旌大地旗傳權勢
 4. 榮兵耀速日軍兇興起，似去主洪作國水工不齊莫久衝遲臨至，疑，主遍黑旌大地旗傳權勢

1. There's a roy-al ban-ner giv-en for dis-play To the sol-diers
 2. Though the foe may rage and gath-er as the flood, Let the stan-dard
 3. O - ver land and sea, wher - ev - er men may dwell, Make the glo-rious
 4. When the glo-ry dawns-'tis draw-ing ver- y near- It is has-t'ning

6 7 | 1 — — 3. 4 | 5 5 5 1 | 3. 4 5. 6 5

日當此將 高高佳逃 舉；擊音；避； 蒙主告當 救忠各主 贖勇處顯 之軍居現 人，兵，時， 皆齊主衆 當奮寶仇 高勇，血敵 聲勿染盡 歡喪旌消 唱，志，旗，逝，

of the King; As an en-sign fair we lift it up to-day,
 be dis-played; And be-neath its folds, as sol-diers of the Lord,
 ti-dings known; Of the crim-son ban-ner now the sto-ry tell,
 day by day- Then be-fore our King the foe shall dis-ap-pear,

1. 1 | 7 2 6 2 | 5 — — || 5. 7 | 2 — — 3. 2 |

爲真理整我師旅。 爲主和真理恩君壯壯今統我膽已治師前來全 行。臨地。 向前行！ 向前

While as ran-somed ones we sing. For the truth be not dis-mayed. Marching on, marching
 While the Lord shall claim His own. on, on,
 And the cross the world shall sway.

1 — — 1 | 4 4 3. 2 1. 3 | 2 — — 2 5. 5 |

行! 爲 主 看 萬 事 如 糞 土; 尊 基

on, For Christ count ev-'ry-thing but loss! And to
on, on, ev-'ry-thing, ev - 'ry-thing but loss!

1 3 5 — | 6 1 4 — | 3 3 3 1 2. 2 | 1- -||

督 爲 王, 齊 歡 唱, 十 架 旗 下 同 歌 頌。

crown Him King, toil and sing 'Neath the ban-ner of the cross!
we'll Be - neath

HEARTFELT SERVICE

For none of us lives to himself alone and none of us dies to himself alone.

If we live, we live to the Lord; and if we die, we die to the Lord.

So, whether we live or die. we belong to the Lord. (Rom 14:7-8)

全心的事奉

我們沒有一個人爲自己活，也沒有一個人爲自己死。我們若活着，是爲主而活；若死了，是爲主而死；所以我們或活或死，總是主的人。

(羅 14:7-8)